
Deputation i Miljøudvalget 21. november 2012 ang. Sommerhusområde 12S1, Nødebo – overførsel til 
helårsbeboelse

07.02.2013

Kære Lone Loklindt,

I forbindelse med igangværende revision af Hillerøds Kommuneplan er repræsentanter fra 
grundejerforeninger, vejlaug og lokalråd i Nødebo gået sammen om formulering af høringssvar til 
udsendte forslag til Kommuneplan 2013. Høringssvaret er tilsigtet en række formuleringer i 
forslaget angående sommerhusområdet 12S1 i Nødebo. D.21. november 2012 var 
beboerrepræsentanter til foretræde for Folketingets Miljøudvalg for at fremlægge sagen omkring 
overførsel af sommerhusområde 12S1 i Nødebo til helårsbeboelse. I forbindelse med udarbejdelse 
af høringssvar til Hillerød Kommune samt som opfølgning på foretræde, ønsker vi allervenligst at 
få feedback i form af svar på følgende, essentielle spørgsmål.

a. Har vi som beboere fået overbevist udvalget om, at området bør tillades en 
overførsel til byzone, såfremt lovgivningen nu eller senere måtte tillade dette? 
b. Er der dele af den nuværende lovgivning, som anses for at være blokerende for en 
overførsel? Og herunder, har vi på overbevisende facon fået klargjort, hvorfor en 
eventuel overførsel ikke vil kunne danne præcedens?
c. Ser udvalget forhindringer i forhold til en overførsel, og i givet fald hvilke? 

Beboernes sagsfremstilling skulle i sidste ende gerne føre til en forståelse af områdets historie og 
særegenhed, planlovens forhindring af præcedens for øvrige områder, hensynet til miljøet og til 
menneskene i bydelen, og dermed til en blåstempling af Hillerød Kommunes mangeårige intention 
om overførsel af området til byzone som en dels af kommuneplanen for 2013.

Til information er vedhæftet ”Fakta og afklaring vedr. område 12S1, Nødebo” der også forelå som 
bilag ved deputationen.

Vi glæder os meget til at høre fra dig snarest muligt.

Med venlig hilsen

Beboerrepræsentanterne i område 12S1, Nødebo By.
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